
PÁLYÁZAT AZ ELTE TTK HÖK TANÁRKÉPZÉSI
SZAKTERÜLETI KOORDINÁTOR TISZTSÉGRE

Kertész Dániel Tamás

Bemutatkozás
Kertész Dániel Tamás vagyok, másodéves matematika-történelem osztatlan tanárszakos hallgató. 2004.
április 9-én születtem Budapesten, azóta is itt élek. 2014-ben felvételt nyertem a László Gyula Gim-
názium és Általános Iskola nyolcosztályos gimnáziumi képzésébe, majd 2022-ben sikeresen leérettsé-
giztem. Egy év szünet után kezdtem meg jelenleg is folyó egyetemi tanulmányaimat.

Motiváció
A korábbi szakterületi és egyetemi programok, valamint a tavalyi mentorrendszer megerősített abban,
hogy szeretnék is tenni valamiért ezért a közösségért, ezért jelentkeztem szakterületi koordinátornak.
2025. április 1-e óta én töltöm be ezt a tisztséget és ezalatt a másfél hónap alatt még több kedvet
kaptam ahhoz, hogy újra leadjam a pályázatom szakterületi koordinátornak.

Tervek
Április 1. óta fontos tapasztalatokkal gazdagodtam, illetve több ötletet is kaptam a folytatásra, amit
mindenképpen fontosnak tartok figyelembe venni újraválasztásom esetén.

Programok
Mióta megválasztottak szakterületi koordinátornak, azóta 3 tanáris program került megrendezésre.
Sajnos ebből 2 programra elég kevesen jöttek el, ezért szeretném a jövőben színesíteni a programokat,
erre kaptam is már több ötletet. Ezt azért tartom fontosnak, mert így a gólyák is azt láthatnák, hogy
érdemes lehet eljárni eseményekre, változatosak és a felsőbbévesek is kedvet kaphatnak egy-egy még
korábban meg nem rendezett programhoz is.

• Tanáris Napközi

– Az őszi félév előtt Tanáris Napközibe szeretnék új programokat, illetve az oktatókat is
jobban bevonni, hogy már a félév előtt megismerhessék őket a gólyák. Kirándulás, piknik,
foci is a terveim között szerepel. Ezek az ötletek a későbbiekben, a Tanáris Napközin kívül
is megvalósítható programok lennének.

• SzaCs

– A SzaCs-okra jellemzően az aktívabb hallgatók járnak, de ha kitalálnánk olyan témákat,
amiről ott beszélgetnénk és sok hallgatót érinthet vagy érdekelhet, akkor ezekhez az esemé-
nyekhez is megnőhet a hallgatók kedve. Amennyiben ez a tematizálás megvalósulna, úgy
mindenképpen kikérném a szakterületi hallgatók véleményét is arról, hogy milyen időpont-
ban legyen ez, hogy ne emiatt maradjanak le róla.
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• Tanáris Társas

– Április 1-e óta megrendezésre került egy Tanáris Társas, amin sajnos nem sokan vettünk
részt. A résztvevőkön viszont azt láttam, hogy nagyon élvezték. A későbbiekben még
erősebb hirdetéssel próbálnám sikeresebbé tenni a programot, illetve a későbbiekben tárgyalt
kérdőívből kapott válaszokra is odafigyelnék a szervezés kapcsán.

• Kincskeresés

– A mentorrendszer játékhetén került idén megrendezésre ez a program, így idén már a többi
szakterületről is becsatlakoztak a hallgatók. Szeretnék ősszel is rendezni egy kincskeresést,
akár több szakterülettel együtt, vagy kari szinten. Ezzel kapcsolatban szívesen egyeztetnék
a megválasztott szakterületi koordinátorokkal.

• SzVEÁT, PubQuiz

– Ez a két esemény általában a leginkább várt és legsikeresebb esemény, legyen akár őszi, akár
a tavaszi félévben. A folytatásban is szeretném ezeknek a hagyományait megőrizni és a
többi szakterülettel közösen megszervezni ezeket a programokat.

• Kritériumvizsga-felkészítők, korrepetálás

– A kritériumvizsga-felkészítőkről felmerült korábban, hogy lehetne szemináriumi formában is
tartani, erről a későbbiekben egyeztetek a mentorokkal, hogy mit látnának jónak. Emellett
érdemes lenne a tanárszakon is kialakítani egy rendszert, ahol tudnának segítséget kérni a
hallgatók egyes tárgyakból. Ennek a megtervezése nyáron történne és bevonnám a folya-
matba a jelenlegi és korábbi mentorokat, valamint aktívabb hallgatókat, akiről tudom, hogy
szívesen segítene.

Az előző pályázatomban ígértem, hogy kiküldök egy kérdőívet a hallgatóknak, amiben elmondhatnák,
hogy milyen programokat szeretnének látni, melyik napokat preferálnák. Ezt szeptember elején ter-
vezném kiküldeni, hogy arra már a gólyák is tudjanak válaszolni és ők is beleszólhassanak abba, hogy
milyen legyen a szakterületi élet.

Hirdetések, közösségi média felületek
Sajnos még mindig nem mindenkihez jutnak el az események és fontos információk, ezért szeretnék
minden eseményt, információt, egyebet emailben, Facebookon és Instagramon is hirdetni. Ezen felül
szeretnék egy kis arculatváltást a Facebook és Instagram oldalakra, hogy kicsit színesebb legyen. Ezzel
kapcsolatban tervezek egyeztetni a kommunikációs referenssel.

Érdekképviselet, hallgatók bevonása
Az új ciklusban a 10 képviselőjelöltünkből 8 rendes tag, 2 pedig póttag lett a Küldöttgyűlésben. Öröm
látni, hogy sok új képviselőnk is van, közöttük én is. Emellett Intézeti Tanácsba is delegálunk olyan
hallgatót, aki eddig nem vett részt a közéletben annyira. Remélem sokszor lesz erre precedens. Eh-
hez szükséges, hogy megmutassuk a hallgatóknak, hogy ez elsősorban róluk szól, az ő életüket tudjuk
könnyebbé tenni. A következő fontos cél, hogy a gólyáknak megmutassuk, hogy érdemes a közéletben
részt venni, eljönni programokra és elmondani a véleményüket. Azt gondolom, hogy a kiválogatott
mentoraink, a mentorfelelős és jómagam hatékonyan tudnánk majd ezen dolgozni.

A hallgatók jelentős része kevésbé aktív és nem tud, vagy nem szeretne részt venni a közéletben és
hangosan elmondani a véleményét egyes dolgokról. Fontos lenne őket is meghallgatni, ezért tervezek
létrehozni egy felületet, ahol anonim módon mondhatnák el a problémáikat és véleményüket akár
tanulmányi, akár egyéb dolgokról.
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Mentorrendszer
Egy nagyon jól együttműködő mentorcsapatunk van idén, élmény lesz velük a közös munka. Igyekszem
őket és Baccilieri Laura mentorfelelős munkáját a leginkább segíteni, illetve kikérni a véleményüket a
programok szervezésében és abban is, hogy hogyan tehetjük érdekessé az egyetem kezdését a gólyák
számára.

Egyebek
Az előző pályázatomban írtam arról, hogy visszahoznám a problémabejelentő-táblázatot, ahol az eset-
leges tárgymeghirdetési problémákat jelezhetnék a hallgatók. Ezt összevonnám a pályázatban már
említett anonim felülettel, ahol az egyéb problémákat jelezhetnék a hallgatók. Fontos lenne, hogy ez
tényleg mindenkihez eljusson, hogy bármi probléma van, azon próbáljunk segíteni, ezért ahol csak le-
het, ott kitűzött posztként szerepelne hirdetésben és minden platformon továbbítanám a hallgatók felé.

Köszönöm szépen mindenkinek a segítségeit és tanácsait, különösen Sárvári Ferencnek, akihez bár-
mikor fordulhatok, ha valamivel kérdésem van, Mészáros Dórinak a programötleteket, illetve Prieger
Nimródnak és Kiss Bence Lászlónak a rengeteg támogatást amit kapok tőlük!

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatom! Bármilyen felmerülő kérdés vagy kérés esetén keress bátran!

Budapest, 2025. május 25.

Kertész Dániel Tamás
kerdantam@student.elte.hu

06 70 644 0358
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